
CONSILIUL JUĐEŢEAN BACĂU 

Compartiment de lucru consilieri judeţeni 
Nr.3881 din 08.02.2023 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 08.02.2023, în şedinţa extraordinară convocată de îndată 

a Consiliułui Judeţean Bacău 

edinţa a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 178 alin.(2) din Codul administrativ cu 
modificările i completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.88 din 08.02.2023 a Preşedintelui Consiliului 
Judeţean Bacău, comunicată consilierilor judeţeni în termenul prevăzut de lege şi adusă la cunoştinţă 
publică pe site-ul consiliului judeţean. 

Din totalul de 35 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi 31. Sunt absenţi următorii consiłieri 
judeţeni: doamna consilier Coşa Maricica Luminiţa, domnul consilier Griţcu Gabriel, domnul consilier 
Necula Cosmin şi domnul consilier Şova Sorin. 

Având în vedere problemele de pe ordinea de zi, la şedinţă au fost invitaţi să participe 
directorii/şefii de serviciu ai direcţiilor/serviciilor din cadrul aparatului de specialitate al consiliului 
j udeţean. 

Avizele comisiilor de specialitate sunt favorabile. 
Şedinţa fiind legal convocată şi constituită îşi poate desfaşura łucrările. 
Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea. 

Sedinţa extraordinară de astăzi a fost convocată de îndată deoarece in urma demisiei doamnei Oana 
Daniela Chelaru (Preedinte executiv) i actului adiţional nr, 4 din 18.01.2023, contractul de mandat 
încetează prin renunţare unilaterală din partea mandatarului, respectiv a doamnei Oana Daniela Chelaru, 
începând cu data de 10.02.2023. Prin urmare, se impune desemnarea în regim de urgenţă a 
administratorului executiv provizoriu al Consiłiului de Administraţie al Regiei Autonome Aeroportul 
Internaţiona1 George Enescu Bacău pentru o perioadă de 4 luni, cu posibilitatea prelungirii, pentru 
motive temeinice, până la maximum 6 luni. 

Di Valentin Ivancea, preşedinte: Bună ziua doamnelor şi domniłor consilieri, Pentru şedinţa de 
astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 

1. Proiect de hotărâre privind desemnarea administratorułui executiv provizoriu în Consiliul de 
Administraţie al Regiei Autonome Aeroportul Internaţiona1 ,,George Enescu Bacău. 

Iniţiator.dl. Ivancea Valentin-preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi prezentată. 
Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectuł ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă cu 32 

de voturi pentru. 

NĹ 
crt, 

Nurne i prenurne 
consilier judeţean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVÁ 

ABTINERE 

lvancea Valentin, 
preedinte 

x 
___________ 

1. Andrie lonuţ 
___________ 

x 
_____________ _____________ 

Bîrzu Ilie x 
____________ ____________ 

3. Boca Laurenţiu x 
____________ ____________ 

4. Budacă Vasile x 

5. Cosa Maricica absent 
____________ ____________ 

6. Cosma Elena x 
_____________ _____________ 

7. Cristea Tina Oana x 

8. Cucerescu lon x 
9. Droiman Alexandru x 
10 Enea Pavel lulian x ___________ 

11 EgarminAna-Maria x 
___________ 

12 Filip Danie!a x 
___________ 

___________ 

___________ 

I3 Gavriliu Adrian x 
___________ 

14 Griţcu Gabriel absent 
___________ 

15 Hîrţescu Roxana x 
___________ ___________ 

16 lsvoran Vasile x ___________ 

17 Marcu Costică x 
18 Munteanu George x 



I9 Melinte Ion x 
20 Mititelu Mihai x 

____________ ____________ 

21 Nechita Neculai x 
____________ ____________ 

____________ 

22 Necula Cosmin absent 
____________ 

23 Nistor Adrian x 
___________ ___________ 

24 0keanu Petre-Cezar x 
___________ ___________ 

25 Panfil Gelu Ionuţ x ___________ ___________ 

26 Patriche Emilian x 
27 Praväţ Silviu Ionel x 

___________ 

___________ 

___________ 

___________ 

28 Popescu-Gagiu Ştefana x ___________ ___________ 

29 Poşa Irina Diana x ___________ ___________ 

30 Pleşca George Bogdan x ___________ ___________ 

31 Pîslaru Marius x ___________ ___________ 

32 Scripăţ Constantin x _____________ _____________ 

33 Ţaga Aurelia x 
34 Şova Sorin absent 

___________ 

___________ 

___________ 

___________ 

35 Vreme Valerian x ____________ ____________ 

. Di Valentin Ivancea, preşedinte: În continuare îi dau cuvântul doamnei Zară Elena Cătălina, 
secretar general al judeţului, pentru a vă prezenta reglementăriłe legale din Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, referitoare la conflictul de interese. 

. Dna Zară Elena Cătălina, secretar general al judeţului: În conformitate cu prevederile art.243 
alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, informez consilierii 
judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. (2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din acelaşi act normativ, 
conform cărora: 

(2) In exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat in una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obłigaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 
interesul personal pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbał al şedinţei. 

(3) Ulterior anunţării interesului personal, consilieruł judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 
drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 

(4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 
alin.( 1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi compłetăriłe 
ulterioare. 

(5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 
interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. 

Di Valentin Ivancea, preşedinte: Vă rog să vă anunţaţi cei care nu participaţi la vot. 
Nu s-a anunţat nimeni pentru neparticipare de vot. 

4 Se trece la punctul 1 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind desemnarea administratorułui executiv provizoriu în Consiłiul de 
Administraţie al Regiei Autonome Aeroportul Internaţional ,,George Enescu Bacău. 

DI Valentin Ivancea, preşedinte: Am să fac o prezentare pe scurt. Pentru a desemna pe o 
anumită perioadă de timp între 4 şi 6 luni de zile, cel care va fi desemnat trebuie să îndeplinească anumite 
condiţii. Bineînţeles că şi din cadrul consilierilor judeţeni PNL, ALDE, PRO ROMÂNIA, PMP, USR-
PLUS, pot face propuneri, Eu am venit cu o propunere care să se încadreze potrivit łegii şi am să dau citire 
condiţiilor care trebuiesc îndeplinite, pentru a fi numit în funcţie de preşedinte executiv al Aeroportului şi 
am să fac şi o scurtă prezentare înainte de vot, a persoanei pe care eu am propus-o, În conformitate cu 
Legea nr, 13 din 8.01.2019, poate fi desemnat (Regia Autonomă este administrată de un consiliu de 
administraţie format din 3 - 7 persoane) şi pentru a fi desemnat în consiliul de administraţie ca preşedinte 
executiv, trebuie să aibă o experienţă în managementul unor regii autonome sau societăţi, inclusiv 
societăţi din sectorul privat, Aceste persoane nu pot fi funcţionari publici sau alte categorii de personal din 
cadrul autorităţii publice tutelare, sau a altor instituţii publice. Membri consiliului de administraţie se 
numesc de autoritatea publică tutelară. Ca atare, astăzi în referatul pe care vi 1-am supus dumneavoastră şi 
l-am transmis acum o oră, am făcut propunerea, ca administrator executiv în consiliul de administraţie a 
R.A. Aeroportul ,,George Enescu Bacău, respectiv preşedinte executiv în cadrul regiei autonome, în 



persoana domnului Radu Bezniuc, Aş vrea doar să spicuesc din experienţa dânsului, Am avut în vedere să 
aibă experienţă în domeniul aeronauticii, în domeniul aviaţiei, Am venit în faţa dumneavoastră cu un om 
profesionist, a fost directorul general al aeronauticii civile din Republica Moldova, înainte a fost director 
general la Aeroportul din Chişinău, director pentru dezvoltare în Compania Aeriană BUZZ AERO, 
consultant naţional al Ministerului Afacerilor Interne pe Programul Naţiunilor Unite Pentru Dezvoltare în 
domeniul securităţii aeronautice Chişinău din domeniul aviaţiei civile, apoi director general la SWOT 
CONSULTING PLUS din Bucureşti şi actualmente este director general adjunct/manager responsabil la 
FLY ONE AIRLJNES Bucureşti, o companie de aviaţie. Am spicuit doar, iar pentru dumneavoastră v-am 
transmis ca să vedeţi experienţa domnului Radu Bezniuc care este cetăţean român şi łocuieşte în România. 
Dacă doriţi orice altă informaţie legată de dumnealui o aveţi şi în CV, sunt toate calificările necesare, 
pentru ocuparea acestui post, Dumnealui va avea un mandat cu nişte obiective foarte clare, obiective care 
privesc Aerportul Internaţional ,,George Enescu Bacău, Dacă dumneavoastră nu aveţi alte propuneri, deşi 
ar fi interesant să veniţi cu propuneri de la alte partide, propuneri care să îndeplinească condiţiile legale, aş 
supune la vot (vot secret) această nominalizare. 

Sunt consultaţi consilierii j udeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre în forma 
prezentată. 

4. Di Bîrzu I1ie, consilier: În principiu, domnul Bezniuc este în domeniu şi cred că vom vota această 
propunere. Problema mea era, dacă domnul Bezniuc este prezent în legătură cu noi, aş fi vrut să am un 
dialog cu dânsul ca să ne prezinte cam ce viziuni are dumnealui faţă de Aeroportul din Bacău, cum vede 
proiectul de dezvoltare. 

Di Valentin Ivancea, preşedinte: Domnule Bîrzu, eu zic că o propunere serioasă este că întâi 
trebuie numit să vadă care este situaţia acolo, fiind în cunoştinţă de cauză, poate să vină să ne spună. 

Di Bîrzu I1ie, consilier: Din moment ce a acceptat să candideze, probabil s-a documentat şi are un 
diagnostic despre Aeroportuł din Bacău. 

Di Valentin Ivancea, preşedinte: Din păcate, noi nu mergem pe ce se crede, noi mergem pe 
certitudini, Propunerea este serioasă, nu are nimic de ascuns de a-şi prezenta un płan de afaceri, dar 
pentru a prezenta un plan de afaceri care se negociază cu preşedintele consiliului judeţean, aşa cum 
prevede şi legea, trebuie să fie numit întâi şi să aibă acces la anumite documente. Ori, domnul Bezniuc 
chiar dacă este de pe piaţă, să vină să vă povestească dunineavoastră, dânsul este acum Ia Bucureşti şi nu 
este sigur dacă va fi numit, Dacă nu se votează? Poate sunt şi alte propuneri din partea dumneavoastră, am 
văzut că aveţi şi specialişti în aeronautică, Au fost vreo doi care au prezentat situaţia aeroportułui şi poate 
candidează şi dânşii şi poate votăm şi noi propunerile dumneavoastră. Ca atare, până nu este numit, nu are 
cum să vină cu un plan de afaceri serios, cu nişte obiective scalabile, V-am spus de la început că ARE sens 
cu ceea ce v-am spus mai devreme. De regulă, Ia toate instituţiile publice sau societăţi, au avut după ce au 
fost numiţi, un plan de aplicare, respectiv DGASPC a trebuit să dureze câteva luni bune ca să se arate 
planul respectiv şi apoi a fost prezentat în faţa dumneavoastră, dar după ce a fost numit, Noi acum suntem 
în faza de numire. 

4. Di Vreme Valerian, consilier: Două lucruri aş vrea să spun: In ultima şedinţă, eu am semnalat 
faptul, că pe piaţa managerilor din domeniul aviaţiei există o lipsă mare de personal, Dar trecând peste 
asta, am văzut CV-ul domnului Radu Bezniuc pe care ni l-aţi prezentat, el corespunde cerinţelor noastre şi 
cred că am înţeles şi logica de ce vreţi să-l numiţi şi de unde vine dumnealui, dar totuşi ţinând cont de 
situaţia din Ucraina, (problema geo-strategică) faptul că Aeroportul din Bacău deserveşte şi AEROSTAR, 
unde ştim bine că se repară avioanele, eu aş insista ca înainte de a vota, pentru că nu am văzut să ne fie 
prezentat şi un certificat ORNISS, In situaţia actuală, este foarte important acest certificat şi eu nu cred că 
nimeni şi nici măcar dumneavoastră, nu vă puteţi asuma un vot astăzi, dacă nu există acest certificat. 

4. DI Valentin Ivancea, preşedinte: Eu ştiu că Certificatul ORNISS se obţine pe domenii. Pentru a 
obţine pe un domeniu, eu am fost certificat în câteva rânduri şi ştiţi că nu se poate prezenta public şi ştiţi 
bine la ce ne referim, Fiţi sigur că autorităţile româneşti îşi fac treaba, nu asta este problema noastră. 
Certificatul ORNISS îţi trebuie în momentul când consulţi documente clasificate pe un anumit domeniu, 



ori noi nu suntem în faza în care să facem o dezbatere publică on-line pe documente care ţin de clasificarea 
unor activităţi. Fiţi sigur, că nu va putea avea acces la nici un document dacă nu are Certiťicat ORNISS şi 
asta nu este treaba noastră a consilierilor judeţeni. Mai mult decât atât, ştiţi că pe fiecare domeniu (dacă tot 
sunteţi în domeniul ORNISS) se avizează pe principiul necesităţii de a cunoaşte, ca să poţi să-ţi desfăşori 
activitatea. Ori, el nu putea să aibă un Certificat ORNISS dacă nu a intrat în activitatea aeroportului sau 
dacă este necesar un Certificat ORNISS, pentru acest lucru, Acum noi vorbim de competenţe şi nu de 
numirea în cadrul unor servicii secrete. Aşa că, nici nu aveam cum chiar dacă dânsul are un certificat 
obţinut în activitatea pe care a defăşurat-o de-alungul timpului aşa cum o vedeţi în CV, nici nu putea să vi-I 
prezinte şi nici nu avea dreptul să vi-l prezinte şi nici noi nu avem dreptul să-l cerem, Este doar pentru cel 
care îl utilizează, dacă tot suntem cunoscători în acest domeniu, Sper că am răspuns complet. 

Di Vreme Valerian, consilier: Donmule preşedinte, chiar staţi de vorbă cu cineva care cunoaşte 
necesitatea acestui certificat şi o să-mi daţi voie să mă abţin la acest vot, pentru faptul că eu nu sunt 
convins că îndeplinim nici măcar cerinţele legate de partea nu legală, ci de securitate în zonă. Pentru 
colegii care nu ştiu, se pot documenta ce înseamnă un Certificat ORNJSS, Să ştiţi că nu este legat numai şi 
numai de a consulta nişte documente, Dar dumneavoastră cunoaşteţi treaba asta şi vă asumaţi, Eu nu pot 
să-mi asum treaba asta. 

DI Valentin Ivancea, preşedinte: Dumneavoastră nici nu ştiu ce vă asumaţi, dar nu asta este 
problema. Dumneavoastră stârniţi un subiect care nici nu-şi are rostul şi locul aici, Nu vă faceţi griji, că nu 
sunteţi un fel de James Bont care ne explicaţi nouă ce se întâmplă cu Certificatul ORNISS, Chiar suntem 
jenanţi, sunt alte organe care îşi fac treaba fară ca dumneavoastră să ridicaţi o problema de cunoaştere a 
unor lucruri ascunse, Eu v-am supus atenţiei un CV, un personaj, un om care lucrează în domeniul aviaţiei, 
dumneavoastră aveţi deplina libertate (dumneavoastră care sunteţi cunoscător) v-aţi putea autopropune să 
să fiţi preşedintełe Aeroportului Internaţionał, Nu avem nicio problemă să vă propuneţi dumneavoastră, 
cum nu am nicio altă problemă, dacă mai există o altă variantă şi dacă cel care vine cu o altă variantă, vine 
şi cu certificatul, este şi mai bine. Dumneavoastră probabil aveţi Certificat ORNJSS, dar pe domeniul pe 
care îl aveţi, cum şi eu am pe un anumit domeniu pe care îl gestionez., dar aşa o formulare la modul 
general ... In primul rând, este cetăţean român ca să ştiţi şi chiar dacă nu ar fi fost cetăţean român, este tot 
român, pentru că este din Republica Moldova şi tot români suntem, sau suntem doar români atunci când ne 
ducem la chiolhanuri dincolo în Moldova, Cam asta-i practica, facem tot felul de întâlniri, de înfrăţiri, dar 
când este vorba de a aproba facem diferenţe, Nu vă faceţi dumneavoastră griji, că dacă se întâmplă ceva, 
primeşte certificat negativ şi atunci va trebui să reluăm această procedură. Deci, grija dumneavoastră este 
neîntemeiată şi nejustificată, Dar vă rog să veniţi cu o propunere sołidă, corectă, cu toate autorizaţiile pe 
care dumneavoastră le consideraţi că trebuie să aibă nevoie şi să ştiţi că o să anałizăm cu atenţie. Faceţi 
propunerea. 

Di Vreme Valerian, consilier: Domnule preşedinte, eu înţeleg că este o urgenţă, de aceea aţi facut 
o şedinţă prin acest tip de procedură, Dacă vreţi să fac o propunere, eu cred că tot cineva de la aeroport ar 
trebui să preia interimar, iar respectiva persoană a cărui CV l-am studiat, din punctul meu de vedere nu este 
absolut nicio problemă, Până îşi obţine acest certificat rămâne în stand-by, este o propunere concretă. 

DI Valentin Ivancea, preşedinte: Văd că tot vorbiţi pe lângă subiect, dar nu-i nicio problemă, noi 
avem răbdare să vă lămurim cu atenţie, Să ştiţi că doamna Oana Chelaru nu a avut Certificat ORNISS, 
pentru că nu a fost necesar şi aici vă spun în cunoştinţă de cauză, pentru că acolo se vehiculează doar 
informaţii secrete de serviciu, dacă ar fi fost necesar ar fi obţinut un Certificat ORNISS şi dacă ar fi 
necesar să aibă un certificat din acest punct de vedere, Ca să nu ziceţi că le ştiu eu pe toate, fosta doamna 
jurist de Ia Aeroportul Internaţiona1 Bacău este în sală şi chiar dânsa mi-a adus la cunoştinţă, că nu era 
necesar acest lucru. Dacă lucrurile vor evalua într-un anume mod, fiţi sigur că cei care se ocupă cu 
securitatea naţională, ştiu să-şi facă treaba mai bine decât o facem noi sau decât presupunem că o facem 
noi. 

Di Vreme Valerian, consilier: Daţi-mi voie doninule preşedinte, să nu fiu de acord cu argumentele 
dumneavoastră, să-mi menţin opinia mea şi bineînţeles vă respect votul şi susţinerea care o aveţi. 

Di Bîrzu I1ie, consilier: Am înţeles opinia dumneavoastră şi într-adevăr la prima şedinţă după ce 
se documentează, aşteptăm să-şi prezinte planul pe perioada următoare, Mai am o singură întrebare 
juridică, Este un articol acolo în care vă împuternicim pe dumneavoastră, pentru negocierea indemnizaţiei. 

4 



Vreau să întreb, cum prevede legiuitorul: preşedintele sau consiłiul de administraţie? Pentru că aici nu-mi 
este clar. 

Di Valentin Ivancea, preşedinte: Conform colegilor noştri care au şi verificat documentele înainte, 
există şi un raport dacă vă uitaţi, a condiţiilor de legalitate - preşedintele. 

l Di Bîrzu I1ie, consilier: Am înţeles. Colegii vor vota pentru. 
Di Olteanu Petre-Cezar, consilier: Voiam să spun domnule preşedinte, că este o acţiune de tip 

reactiv. Aş fi vrut să fie proactivă, să fie iniţiat mai demult acest demers aI înlocuirii conducerii executive. 
Ştiţi foarte bine, că noi liberalii am atras atenţia mai de mult că acolo este o problemă în management, că 
Aeroportul este într-o situaţie dificilă, Intre timp a apărut demisia doamnei director şi am văzut acum din 
intervenţia dumneavoastră, că ne invitaţi ca şi celelalte grupuri, să facem propuneri, Nu cred că este 
serioasă o astfel de solicitare, pentru că nu avem cum să facem propuneri în 5 minute, domnule preşedinte! 

4 Di Valentin Ivancea, preşedinte: Ştiaţi de mult. 
4 Di Olteauu Petre-Cezar, consilier: Asta voiam să vă spun, că în data de 19 ianuarie am făcut acea 

solicitare privind punerea la dispoziţie a raportului de audit şi mi l-aţi pus la dispoziţie, vă mulţumesc 
pentru asta, dar în acea solicitare, mai ceream ceva în acel demers. Ceream să ne informaţi, ce aveţi de 
gând să faceţi cu conducerea executivă a Aeroportului în viitorul imediat? Dacă dumneavoastră în şedinţa 
ordinară din data de 31.01.2023 ne-aţi fi informat că vreţi să aduceţi un director interimar, poate căutam şi 
noi soluţii, pentru această necesitate, Acum este mai greu, să ştiţi că avem şi noi specialişti la care puteam 
să apelăm. Din păcate, mergem pe propunerea dumneavoastră. Sunt interesat, cum l-aţi identificat pe 
domnul Radu Bezniuc şi de ce numai 4 luni este mandatul dânsului? Oricum, este un pas înainte, este un 
CV care impresionează, pentru ceea ce se găseşte pe piaţă în momentul de faţă în acest domeniu şi noi 
liberalii suntem pozitivi, suntem constructivi, vrem ca Aeroportul să devină (aşa cum spuneam şi în şedinţa 
ordinară), acel hab de colectivitate şi de dezvoltare economică. Ori, un management performant, este prima 
condiţie, pentru atingerea acestui obiectiv, Vreau să-mi răspundeţi Ia întrebarea: cum I-aţi identificat pe 
domnul Bezniuc? De ce numai 4 luni şi nu 6 luni? Nu ştiu care este motivul pentru care aţi stabilit acest 
interimat. 

4 Di Valentin Ivancea, preşedinte: L-am identificat greu, 4 luni prevede legea cu posibilitatea de 
extindere la 6 luni din motive temeinice, Aşa cum am spus şi aşa cum s-a votat în ultima şedinţă, urmează 
o perioadă de reorganizare a aeroportului şi atât prevede legea; 4 luni să putem numi un interimar. In 
eventualitatea în care nu se reuşeşte în cele 4 luni, vom merge pe 6 luni, dar sperăm ca până atunci să 
terminăm şi reorganizarea, să scoatem posturile la concurs prin mandat cu obiective clare, cu obiective 
măsurabile în care dumneavoastră cu specialiştii dumneavoastră, să puteţi participa la concurs, fără absolut 
nicio problemă, Aveţi un termen de 4 luni de zile şi 6 luni de zile, să vă căutaţi specialişti şi să-i îndrumaţi 
să participe la concursul care se va desfăşura după reorganizarea aeroportului, Faptul că într-o lună de zile 
ar trebui să găsim o soluţie viabilă, o soluţie care să ne dea voie să intrăm pe piaţa aviaţiei civile cu oameni 
cunoscători, să ştiţi că nu a fost simplă, Din alt punct de vedere (repet) este deplină libertate după 4 luni de 
zile, după organizarea concursului, să vă depuneţi candidaţii (cât mai mulţi mi-aş dori) atât la consiliul de 
administraţie pe administrator neexecutiv cât şi ca administrator executiv, Nu există absolut nicio 
problemă. 

4 Di Olteanu Petre-Cezar, consilier: Domnule preşedinte, eu nu m-am referit la gradul de 
dificultate în găsirea domnului Bezniuc ci metoda prin care aţi găsit, Aţi dat un anunţ? Aţi prospectat 
piaţa? Chiar sunt curios, Este un om care are nişte calităţi deosebite şi nu ştiu cum aţi reuşit să-l găsiţi? 

4 Di Valentin Ivancea, preşedinte: Eu vă spun aşa ca să ştiţi, piaţa aeronautică sau piaţa aviaţiei 
civile, nu este foarte extinsă şi dacă faceţi un minim research o să vedeţi cam cine sunt foşti preşedinţi şi în 
urma documentării vedeţi care şi cum îi contactezi şi care sunt de acord să accepte această provocare şi 
care nu sunt, Ştiu că vă aşteptaţi majoritatea (şi îmi pare rău că dezamăgesc) la o numire care să fie 
oarecum din preajma noastră ori a dumneavoastră, politică, Uite că nu s-a întâmplat, cum nu s-a întâmplat 
nici la DGASPC Bacău, cum nu s-a întâmplat nici la spital şi nici la CRAB, nu s-a întâmplat treaba asta. 
Tocmai, pentru faptul că tot a fost bătută moneda că s-a legat o instituţie de o zonă politică, iată că, cu 
această propunere (puteţi să vă documentaţi să vedeţi dacă există vreo conexiune de altă natură decât cea 
corectă, cea de profesionist), o să vă daţi seama că a fost foarte simplu să identific persoana, pentru că 
această piaţă aşa cum domnul consilier Valerian Vreme s-a exprimat, este destul de restrânsă şi a contat 
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extrem de mult voinţa de a aduce un profesionist din acest domeniu, care să nu mai caute alte zone şi să 
intre pe ceea ce înseamnă conducerea aeroportului direct, fără prea multe menajamente şi care să reuşească 
să reorganizeze Aeroportul în aşa fel încât să devină profitabil, Ii răspund şi domnului consilier Bîrzu: 
planul este unul singur de a avea un aeroport cu profitabilitate, De aici încolo, ţine de management, nu de 
către consiliul judeţean, nici de către consilierii judeţeni, ci ţine efectiv de priceperea celui care 
manageriază aeroportul şi care trebuie să ştie ce anume are de făcut. 

Di Boca Laurenţiu, consilier: Recunoaştem că nu este uşor pe această piaţă să găsim pe cineva, 
dar dacă totuşi nu a putut fi prezent astăzi, normal ar fi fost să fie măcar o scrisoare de intenţie pe łângă 
acel CV, Cred că era o normalitate să fie lângă aceł CV, privind dorinţele dumnealui., Aşa, nu găsim 
nimic, Recunoaştem că în următoarele luni o să-şi expună planul, Dar bine ar fi fost să ne spună ce gânduri 
are, ceva cât de cât. 

Di Valentin Ivancea, preşedinte: Voiam să vă spun un lucru: domnul Bezniuc locuieşte în 
Bucureşti, Noi am făcut o şedinţă de îndată, Toate s-au întâmplat într-un timp foarte, foarte scurt, Să nu 
credeţi că aveam un atu în manşetă şi l-am scos după o lună de zile, Ca să vină cu un plan managerial în 
faţa dumneavoastră a consilierilor judeţeni şi nu numai, poate fi făcut public, trebuie în primul rând, să fie 
numit şi ulterior să cunoască situaţia de acolo, să i se prezinte ceea ce s-a constatat prin raportul de audit şi 
într-un termen relativ scurt, sau după negocierea în care sunt mandatat prin această hotărâre de consiliu 
judeţean, să prezinte un plan în ceea ce priveşte Aeroportul din Bacău, Cred că m-aţi înţeles de ce am făcut 
această menţiune. 

4, DI Boca Laurenţiu, consilier: Am înţeles, Nu am cerut un plan de management, dar o minimă 
scrisoare de intenţie, Poate nici nu are de gând să rămână, era un minimum pe care putea să-l trimită şi on-
line ca să-l avem lângă acel CV. 

Di Valentin Ivaneea, preşedinte: Aţi înţełes că este vorba de 4 luni de zile da? 
Di Boca Laurenţiu, consilier: Am înţeles. Mulţumesc. 

. DI Vreme Valerian, consiłier: Domnule preşedinte, vreau să intervin. 
4. Di Valentin Ivancea, preşedinte:Dar dumneavoastră vă abţineţi, de ce mai interveniţi? 
4. Di Vreme Valerian, consilier: Intervin, pentru că eu vreau să fac o propunere şi dumneavoastră 

sunteţi obligat să o supuneţi la vot. Eu propun ca postul de director, să fie ocupat de adjunctul doamnei 
Oana Chelaru iar propunerea dumneavoastră să stea în sten-bay până aduce domnuł Bezniuc, Certificatul 
ORNJSS. 

4. Di Valentin Ivancea, preşedinte: Domnule consilier Vreme, daţi-mi numele ca să supunem la vot. 
Daţi-mi numele şi că îndeplineşte condiţiile. Dacă-mi daţi numele adjunctului şi dacă îndeplineşte 
condiţiile, fără nicio problemă îl supun la vot. 

4. Di Vreme Valerian, consilier: Domnule preşedinte, cum aţi spus şi dumneavoastră, nu este nicio 
problemă politică, vedeţi care este adjunctul doamnei Oana Chelaru şi îl numim pentru o lună de zile. Nu 
ştiu cum îl cheamă, formulaţi dumneavoastră cum vreţi, dar propunerea în sine, dumneavoastră aţi 
înţeles-o. 

4 Di Valentin Ivancea, preşedinte: Domnule consiłier Vreme, eu am înţełes perfect, De asta îmi 
pare rău că acel regulament care de la începutul mandatului nu s-a făcut, Văd că fiecare încearcă şi ia 
cuvântul, se mai gândeşte la ceva şi iar ia cuvântuł, tot aşa şi transformăm o şedinţa serioasă de demnitari, 
într-o mascaradă. 

4. DI Vreme Valerian, consilier: Dumneavoastră mi-aţi spus să fac propunerea. 
4. Di Valentin Ivancea, preşedinte: Eu zic să vorbim civilizat că sunteţi în vârstă şi nu aş vrea să vă 

jignesc. 
4. Di Vreme Valerian, consilier: Dumneavoastră intraţi peste mine. 
4. Di Valentin Ivancea, preşedinte: Incă odată, cu voia dumneavoastră, daţi-mi numele! 
4, Di Vreme Valerian, consilier: Domnule preşedinte, dacă era pregătită şedinţa cum trebuie, să ştiţi 

că aveam şi numele. 
Discuţii în contradictoriu. 

4, Di Valentin Ivancea, preşedinte: Domnule consilier Vreme, sunt patru directori la aeroport. 
Spuneţi-mi pe care dintre ei să trec, sau daţi-mi măcar un indiciu că nu ştiu pe care să-l trec. 



Dumneavoastră nici nu cunoaşteţi organigrama aeroportului şi faceţi propuneri? Eu am zis că suntem 
oameni serioşi. 

4 Dl Vreme Valerian, consilier: Domnułe preşedinte, dumneavoastră mi-aţi propus să fac o 
propunere da? Eu am făcut-o! Trebuie s-o supurieţi la vot! 

4 Di Pravăţ Silviu-Ionel, consilier: Domnule consilier Vreme, trebuie să spuneţi cu nume şi 
prenume şi dacă omul se încadrează, Este greu să înţelegeţi asta? 

4 Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Il supunem la vot pe domnul Hodea Romeo care este adjunctul 
doarnnei 0ana Chelaru acum, dar care nu îndeplineşte condiţiile. Mai căutaţi. 

4 Di Vreme Valerian, consilier: V-am spus, nu eu caut. Toţi consilierii judeţeni trebuie să caute iar 
această modalitate a dumneavoastră de a sta în sted-bay până la obţinerea certificatul ORNJSS... 

Nemaifiind observaţii, se supune la vot proiectul de hotărâre privind desemnarea administratorului 
executiv provizoriu în Corisiliul de Administraţie al Regiei Autonome Aeroportul Internaţiona1 ,,George 
Enescu Bacău. 

Se votează. Votul este secret. 

4 Dna Marinescu Cristina Daniela, inspector, Compartiment IT: Rezultatuł votului este următorul: 
24 de voturi pentru, 5 abţineri şi 3 consilieri judeţeni nu au votat, Din cauza probłemelor tehnice, nu au putut 
să voteze toţi consilierii. 

4 Dl Enea Pavel Iulian, consilier: Eu am votat pe chat, pentru că nu mi-a apărut cererea de vot. 
4 Dna Marinescu Cristina Daniela, inspector, Compartiment IT: Nu este voie să votaţi pe chat, 

pentru că este vot secret. 
4 Dl Valentin Ivancea, preşedinte: o să reluăm votul, pentru că nu au votat toţi consilierii. 
4 Dl Vreme Valerian, consilier: Domnule preşedinte, să ştiţi că nu este legal să reluaţi votul, Şi aşa 

aveţi 24 de voturi, eu nu cred că trebuie să vă mai complicaţi. 
4 Dl Valentin Ivancea, preşedinte: In primul rând, pentru faptul că trebuie legal să reluăm votul, 

pentru că nu şi-au exprimat toţi votul, Nu mai îmi daţi lecţii că ce este legal şi ce nu este legal! Propunerea 
dumneavoastră este nelegală! Tocmai de asta nici nu o supun la vot! 

4 Di Vreme Valerian, consilier: Am văzut că nu aţi supus-o la vot! Nu-i nicio problemă, v-aţi asumat 
că nu aţi supus-o la vot, Nu este problema mea, este a dumneavoastră. 

Se reia votul. Se votează. 
4 Dna Marinescu Cristina Daniela, inspector, Compartiment IT: După reluarea votului rezultatul 

este următorul: 26 de voturi pentru, 5 abţineri, domnul consiłier Olteanu Petre Cezar nu a răspuns. 
4 Di Olteanu Petre-Cezar, consilier: Nu mi-a apărut cererea, dar eu am votat pentru. 

4 Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun ła vot propunerea domnului consilier Vreme Valerian, 
pentru domnul director adjunct Hodea Romeo. 

4 Dl Vreme Valerian, consilier: Domnule preşedinte, nu mai puteţi s-o supuneţi la vot. 
4 Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Nu vă supăraţi, propunerea mea a fost prima, nu a dumneavoastră, 

am supus-o la vot şi acum supun la vot propunerea dumneavoastră. 
4 Dl Vreme alerian, consilier: Al meu era amendament, domnule preşedinte. 
4 Di Valentin Ivancea, preşedinte: Nu era amendament, era propunere, Vă rog să mai studiaţi legea. 
4Dl Vreme Valerian, consilier: Gândiţi-vă că aţi votat propunerea mea şi aţi bulversat toată 

hotărârea. Lăsaţi-o aşa. 

Se votează propunerea domnului consilier Vreme Valerian. (domnul director Hodea Romeo). 

4 Dna Marinescu Cristina Daniela, inspector, Compartiment IT: Rezultatul votului este următorul: 
3 voturi pentru, 16 împotrivă, l l abţineri şi două voturi neexprimate. 
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4 Di Valentin Ivancea, preşedinte: Domnul Radu Bezniuc este desemnat administrator executiv. Aş 
vrea, pentru următoarea şedinţă, (deşi am solicitat acum două-trei şedinţe în urmă) pentru că tot vorbim de 
planul de management şi că suntem pricepuţi la toate, mai puţin în domeniul din care ne luăm salariul, îl rog 
pe domnul consilier Bîrzu I1ie, să-şi prezinte planul de management de la Zona Metropolitană, pe ultimii 3 
ani, deşi am solicitat data trecută. Referitor la GAL-uri s-a prezentat planul, fiecare ne-a adus la cunoştinţă, 
mai puţin Zona Metropolitană. Ca atare, domnule director adjunct Bîrzu, vă rog, pentru următoarea şedinţă 
ordinară să veniţi cu planul pe ultimii 3 ani, cu ce aţi facut dunmeavoastră în ultimii 3 arii pe Zona 
Metropolitană! 

4 Di Vreme Valerian, consilier: Domnule preşedinte, eu vreau să spun că dumneavoastră nu trebuie 
să-1 rugaţi ci pur şi simplu aveţi competenţa de a cere acest lucru. 

4 Di Valentin Ivancea, preşedinte: Am cerut şi data trecută prin competenţă şi dânsul nu ne-a pus la 
dispoziţie, dar în schimb cere planul de afaceri unde nu se pricepe, Dar aici sunt convins că la Zona 
Metroplitană se pricepe domnul consilier Bîrzu şi chiar vreau să ne prezinte płanul în faţa tuturor consilierilor 
judeţeni, să vedem care a fost activitatea, că tot suntem membri cotizanţi ła Zona Metropolitană, să ne 
prezinte activitatea aşa pe fiecare an în parte. 

4 Di Vreme Valerian, consiłier: Este foarte bună ideea, Dumneavoastră trebuie să cereţi la toţi cei 
care sunt deseninaţi în diferite consilii de administraţie ş.a.m.d. 

4 Nemaifiind intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările şedinţei 
extraordinare convocată de îndată a Consiłiului Judeţean Bacău din data de 08.02.2023, pentru care s-a 
încheiat prezentul proces-verbal. 

PREŞED l - SECRETARUL GEN RAL AL JUDEŢULUI, 
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